



ZERTIFIKAT



IFS Logistics

DEKRA Certification GmbH bescheinigt hiermit als Zertifizierungsstelle, welche für Zertifizierungen nach dem IFS Logistics akkreditiert ist, sowie einen unterschriebenen Vertrag mit den IFS-Standardgeignern hat, dass die logistischen Aktivitäten der Organisation

Georg Ebeling Spedition GmbH

COID: 52231

Zertifizierter Bereich:

Transport von verpackten Lebensmitteln ohne und mit Temperaturanforderungen (im Kühl- und Tiefkühlbereich) sowie Non-Food-Artikel für den Bereich Einzelhandel und Gastronomie. Lagerung ist vollständig sowie der Transport von Bordvorräten und Industriegütern sind von der Zertifizierung ausgeschlossen.

Transport of packaged food stuff without and with temperature requirements (refrigerator and freezer section) and non-food articles for the retail and catering sector.

Storage is completely and transportation of in-flight supplies and industrial goods are excluded from certification.

Zertifizierter Standort:

An der Autobahn 9-11, 30900 Wedemark, Deutschland

die Anforderungen des IFS (International Featured Standards) Logistics Version 2.2, Dezember 2017 und anderer zugehöriger, normativer Dokumente auf **Höherem Niveau** mit einer Bewertung von **95,67** % erfüllen. Der Nachweis wurde mit Auditbericht-Nr. A20121380 erbracht.

Datum des Audits: 07.07.2021

Durchführung des nächsten Audits:

Datum letztes unangekündigtes Audit: **n/a**

16.06.2022 - 25.08.2022 oder unangekündigt

Zertifikats Registrier-Nr.: 410616035/5

Zertifikat gültig vom: 05.08.2021

Gültigkeit vorheriges Zertifikat: 04.08.2021

Zertifikat gültig bis: 05.10.2022

Dr. Gerhard Nagel

DEKRA Certification GmbH, Stuttgart, 05.08.2021





CERTIFICATE



IFS Logistics

DEKRA Certification GmbH, as certification body accredited for IFS certification and having a signed agreement with the IFS owners, herewith certifies that the logistics operations of the organization

Georg Ebeling Spedition GmbH

COID: 52231

Scope of certification:

Transport of packaged food stuff without and with temperature requirements (refrigerator and freezer section) and non-food articles for the retail and catering sector.
Storage is completely and transportation of in-flight supplies and industrial goods are excluded from certification.

Certified Location:

An der Autobahn 9-11, 30900 Wedemark, Germany

is in compliance with the requirements of the IFS (International Featured Standards) Logistics Version 2.2, December 2017 and other related normative documents on **Higher level** with an evaluation of **95.67 %**. Evidence is provided in Audit Report no. A20121380.

Date of audit: 2021-07-07

Last audit conducted unannounced: **n/a**

Certificate registration no.: 410616035/5

Validity of previous certificate: 2021-08-04

Next audit to be performed within the time period:

2022-06-16 – 2022-08-25 or unannounced

Certificate valid from: 2021-08-05

Certificate valid to: 2022-10-05

Language translation

Dr. Gerhard Nagel
DEKRA Certification GmbH, Stuttgart, 2021-08-05

